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41. http://www.eso.org/~bleibund/papers/RingbergIV.ps
Bolometric Light Curves of Type Ia Supernovae G. Contardo 1;2 , B. Leibundgut 1 1 European Southern Observatory, KarlSchwarzschildStraъe 2, D85748 Garching, Germany 2 MaxPlanckInstitut fЁur Astrophysik, KarlSchwarzschildStraъe 1, D85748 Garch ing, Germany 1.1 Light Curves of Type Ia Supernovae Substantial information about the processes in supernovae is contained in their light curves. ... But the light curves of SNe Ia show significant differences in their shapes and maximum luminosities. ... 
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42. Heliophysical Laboratory of IZMIRAN (Solar-Terrestrial Physics Division)
 ... V.N. Obridko . ... Large Scale Magnetic Fields . Solar cycle . ... Solar Corona . Solar magnetic fields . ... webmaster@izmiran.ru . Some comments on the Connection between the Variation of the Large-Scale Solar Magnetic Field and Terrestrial Climate . ... M.G.Deminov, E.V.Nepomnyashchaya, V.N.Obridko, B.D.Shelting, V.N. Shubin, and V.A. Chizhenkov. ... I.V.Dmitrieva, V.N.Obridko, and E.P.Zaborova. ... Journal of Atmospheric and Solar-Terrestrial Physics 61 (1999) 799-808 . ... 
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43. http://selena.sai.msu.ru/Bus/Publications/Terskol.pdf
 ... Where May Be Hidden Asteroid Parent Bodies? ... Binzel, 1989], . ... Binzel R. P. An overview of the asteroids // Asteroids II / Eds Binzel R. P., Gehrels T. and Mattews M. S. Tucson: Univ. of Arizona Press, 1989. ... Reflectance spectroscopy and asteroid surface mineralogy // Asteroids II / Eds Binzel R. P., Gehrels T. and Mattews M. S. Tucson: Univ. of Arizona Press, 1989. ... Asteroid taxonomy // Asteroids II / Eds Binzel R. P., Gehrels T. and Mattews M. S. Tucson: Univ. of Arizona Press, 1989. ... 
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44. http://www.inasan.rssi.ru/~akimkin/papers/PPN.pdf
 ... 365368, ISSN 1055-6796, Photo copying p ermitted by license only, c Cambridge Scientific Publishers  Distance  scale calibration from kinematic analysis of an ensemble of the  galactic   planetary   nebulae  V.V. Akimkin1, I.I. Nikiforov2, A.F. Kholtygin 1 2 2 Astronomical Institute of the Russian Academy of Sciences, Russia Sobolev Astronomical Institute of St. Petersburg State University, Russia Received 1 February, 2012 We study the kinematics of ensembles of  planetary ... 
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45. ASP: Cosmos in the Classroom 2004 Program Information
 ... Cosmos in the Classroom . Cosmos 2004 . ... NOTE: The afternoon workshops are in Eaton and Barnum Halls, upcampus past the Library . ... On-line Astronomy: Teaching Strategies and Tools -- Matthew Bobrowsky (Space Telescope Science Institute) and Mary Radnofsky (U of Maryland & Socrates Inst) = Barnum 104 [repeated Sess B] . ... The Virtual Educational Observatory: Astronomical Laboratory Exercises for the Age of Information -- Larry Marschall & Dick Cooper (Gettysburg Coll) = Eaton 333 . ... 
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46. Эффекты Эйнштейна и Шапиро
 ... Lense J., Thirring H.-Phys. Zs.- ... Варгашкин В.Я. Эволюция представлений о сущности эффекта Эйнштейна как иллюстрация диалектичности процесса познания // Исследования в области гуманитарных наук: Сб. науч. тр. ... Варгашкин В.Я. Сравнительный анализ результатов наблюдений эффекта Эйнштейна // Инженерно - физические проблемы новой техники: Тезисы докл. ... Варгашкин В.Я. Прецессия Лензе - Тирринга частиц с инфинитной орбитой (на примере аномального эффекта Эйнштейна) // Известия Тульского Гос. унив...
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47. http://astra.prao.psn.ru/Molotov/Webpage/INFO/lfvn_en.pdf
 ... Maps of six sources (0420+022, 0420-014, 1308+326, 1345+125, 1803+784, and DA 193) obtained with milliarcsecond resolution are presented and discussed, together with their broadband (122 GHz) spectra obtained on the RATAN600 radio telescope at epochs close to those of the VLBI observations. ... The image (Fig. 5) shows that the source structure at 18 cm is compact, consisting of a VLBI core and two jet components, with the outer component lying 5 mas (30 pc) to the northwest of the core ( = 54 ). ...
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48. ANR OTARIE project: transport optimization and applications
 ... Names of participants of the OTARIE project are underlined . ... Preprints of published papers are linked to whenever they are available from major preprint servers ( arXiv , HAL , CVGMT ); most other preprints may be found on authors' personal web pages. ... N. Afshordi, R. Mohayaee , E. Bertschinger, Hierarchy in the Phase Space and Dark Matter Astronomy Phys. Rev. D 81 :10 (2010) 101301 (doi: 10.1103/PhysRevD.81.101301 , preprint arXiv:0911.0414 ). ... 
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49. http://www.asc.rssi.ru/RadioAstron/publications/articles/ar_2016,60,211.pdf
 ... The interferometer responses (visibility functions) on ground and groundspace baselines are analyzed. ... On the groundspace baselines, the visibility function contains a set of features superposed on each other and distributed within a certain interval of delays, which we identify with the scattering time for the interfering rays . ... Here, we analyze the shape of the amplitude of the visibility function for ground and groundspace VLBI baselines for sessions carried out from 2011 through 2013. ...
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50. people:sergeykarpov:paper-arxiv-2007 [SAI Virtual Observatory - Wiki]
Trace: paper-arxiv-2007 . start : people : sergeykarpov : paper-arxiv-2007 . ... SAI VO Projects . ... Our People . ... Астрономия является наукой наблюдательной, и обеспечение доступа к наблюдательным данным является важнейшей задачей Виртуальной Обсерватории (ВО). ... ВО использует специальные реестры ресурсов [3], которые, сами являясь веб-сервисами, предоставляют методы для публикации метаданных о ресурсах и их поиска. ... International Virtual Observatory Alliance, http://www.ivoa.net/ . ... 
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51. arxiv:1302.3180 HD 140283: Звезда, родившаяся вскоре после Большого взрыва -
 ... Научная панорама ? arxiv:1302.3180 HD 140283: Звезда, родившаяся вскоре после Большого взрыва . ... arxiv:1302.3180 HD 140283: Звезда солнечной окрестности, родившаяся вскоре после Большого взрыва (HD 140283: A Star in the Solar Neighborhood that Formed Shortly After the Big Bang) . ... Представлены результаты по исследованию звезды HD 140283. ... Учитывая, что возраст вселенной 13.7 млрд, получаем, что звезда должна была образоваться вскоре после Большого взрыва. ... 
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	Пульсации Мирид - Астрономия для всех

	ШКОЛА СОВРЕМЕННОЙ АСТРОФИЗИКИ - Астрономия и общество

	Двойная ли М51? - стр. 2 - Астрономия для всех







    






52. http://www.uafo.ru/publ/gao/2012GAOconf_293_296_Mozharovsky.pdf
SUNWORLD .. , , sw@newmail.ru STOKES PROFILES CALCULATIONS FOR SOLAR UMBRA AND PHOTOSPHERE MODELS  DATA STRUCTURES AND TYPES OF CALCULATIONS OF PROGRAM "SUNWORLD" S.G.Mozharovsky Ussuriysk Astrophysical Observatory of FEB RAS, Ussuriysk, Russia sw@newmail.ru For many years we design and use a software package SunWorld, which simulates the process of formation of spectral lines in the solar photosphere. ... SunWorld. ... Variator . ... Auer L.H., Heasley J.N., Milkey R.W. // Kitt Peak Natl. ... 
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	http://www.uafo.ru/publ/gao/2012GAOconf_289_292_Mozharovsky.pdf







    






53. lsst.coordConv: include/coordConv/physConst.h Source File
lsst.coordConv љ unknown . ... Files . ... include . ... physConst.h . ... 17 љ const double Pi = std::atan(1.0)*4; . 18 љ const double HoursPerDeg = 24.0 / 360.0; // hours per degree . 19 љ const double RadPerDeg = Pi / 180.0; // radians per degree . 20 љ const double KmPerAU = 149597871.0; // kilometers per astr. unit (Astr. ... 38 љ // const double JY_per_BY = 36524.2198781 / 36525.0; // Julian years per Besselian (troPical) Years (Taff) . ... Definition: physConst.h:26 . ... 
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54. http://cosmos.msu.ru/abstract_ulyanovsk1005.pdf
2005 10-15 , 2005 , -2005 22.63 431 K 71 : .. ... e-mail: sis@coronas.ru -, . ... GOES ACE, "-". 2005 , ( 11- ) , , , , "-", 20 2005 . ... 2005 , , , , "-" ( 20 2005 ) . ... e-mail: zhuravl@sv.ulsu.ru , , . NORAD (www.celestrak.com). ... 1971, 584 . ... 179 C. .., .. , , e-mail: zhuravl@sv.ulsu.ru [1] . NORAD (www.celestrak.com). : mdp . ... e-mail: zhuravl@sv.ulsu.ru NORAD (www.celestrak.com) . ... 179 C. .., .. , , e-mail: "" (), ( ) () , . ... Zi , tN L V > Vth,i , Vth,i Ai  (, ), , , . ... 
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 Ссылки http://cosmos.msu.ru/abstract_ulyanovsk1005.pdf -- 767.7 Кб -- 17.11.2005
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55. Публикации
 ... Wang, Y. M.; Ye, P. Z.; Wang, S.; Zhou, G. P.; Wang, J. X. A statistical study on the geoeffectiveness of Earth-directed coronal mass ejections from March 1997 to December 2000, // J. Geophys. Res. ... Gosling J. T. , The solar flare myth// J.Geophys.Res., ... Lindsay G.M., Luhmann J.G., Russell C.T., Gosling J.T. Relationship between coronal mass ejection speeds from coronagraph images and interplanetary characteristics of associated interplanetary coronal mass ejections// J.Geophys.Res. ... 
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56. Околоядерные звездные диски и ядра галактик
 ... Звездные ядра Галактик . ... У нормальных галактик можно выделить два основных структурных компонента - большие плоские звездные диски, населенные голубыми (молодыми) звездами, и центральные звездные сфероиды красноватого цвета, так называемые балджи. ... Околоядерные звездные диски . ... Линзовидные галактики . ... Установив средний возраст околоядерных звездных дисков в близких линзовидных галактиках, можно определить эпоху, когда происходило массовое превращение спиральных галактик в линзовидные....
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 Ссылки http://galspace.spb.ru/indvop.file/38.html -- 40.8 Кб -- 09.04.2016
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57. http://www.gpad.ac.ru/collaborations/gao/wv_solphys.pdf
Solar  Physics (2006) 233: 89-106 DOI: 10.1007/s11207-006-2850-y C Springer 2006 ON THE POSSIBLE CONNECTION BETWEEN PHOTOSPHERIC  5-MIN   OSCILLATION  AND  SOLAR  FLARE  MICROWAVE   EMISSION  A. G. KISLYAKOV and V. V. ZAITSEV Institute of Applied Physics, Nizhny Novgorod, Russia (e-mails: agkis@appl.sci-nnov.ru; za130 Dynamic spectra of low-frequency modulation of microwave emission from solar flares are obtained. ... PHOTOSPHERIC 5-MIN OSCILLATION AND SOLAR FLARE MICROWAVE EMISSION 93 Figure 2. ... 
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 Ссылки http://www.gpad.ac.ru/collaborations/gao/wv_solphys.pdf -- 317.1 Кб -- 05.07.2006
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58. Выпуск N6, декабрь 1996
ЗАСЕДАНИЕ ПРАВЛЕНИЯ АО - КАК БЫТЬ В 1997 ГОДУ ? 17 декабря в ГАИШ состоялось заседание Правления АО в котором приняло участие более 30 человек Всего было рассмотрено около 15 вопросов 1. О ситуации в АстрО: финансовые и оргвопросы. Доклад (Н.Г.Бочкарев, В.Н.Обридко). ... Информация о госпрограмме РФ по астрономии (В.Н.Обридко) 5. Информация об астрономии в УАФА ДВО РАН (А.В.Баранов) 6. ... Подробная информация о заседании правления АО и его решениях в январском выпуске. ... 
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59. Динамическое воздействие больших планет на параметры солнечного цикла
 ... Рассматривается проблема динамического воздействия тел Солнечной системы на характеристики солнечного цикла [1]. ... Искусственный прием, связанный с одновременным привлечением для объяснения механизма пятнообразования на Солнце орбитального момента Солнца и приливного параметра PR невозмущенного воздействия планет на Солнце, может иметь непосредственное динамическое обоснование, что позволяет прогнозировать параметры новых солнечных циклов по результатам исследований приливных воздействий планет [2...
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60. http://astroschool.chat.ru/Ira_2003.doc
Кул?к ?рина Досл?дження зм?нност? блиску пульсуючо? з?рки типу М?ри Кита ( Лебедя. ... Адже одержати криву блиску м?р?ди техн?чно не просто через пер?оди коливань блиску близьких до 1 року ? ... розробити подальшу програму ?? досл?дження допомага? саме загальна крива блиску у видимому д?апазон? спектра. ... pv з пер?одом, зазначеним в каталоз?; 4) виявлено, що ампл?туда блиску в максимум? зм?ню?ться б?льш чим на 1 зоряну величину в?д циклу до циклу; 5) досл?джено показник кольору з?рки. ... П?д ред. ... 
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